

企管系外籍碩士生修業規定

Department of Business Administration Regulations for International Graduate

1. 本系碩士班研究生需修畢 42 學分及撰寫碩士論文。其中除了本系研究所課程外，亦可選修其他系所研究所課程。

The applicant should have received at least 42 credits from graduate-level courses and finish your paper oral. The courses which you can enroll are not only graduate-level courses of our department but also other departments.

2. 研究所學術研究倫理課程為必修課（0 學分）：

Academic Research Ethics are required courses. In principle, the courses are arranged in the first year. But if you think that enrolling it in second year is better, it's also allowed.

3. 指導教授須為企管系專任教授，並於確定後填寫指導教授同意書繳交至系辦。

Faculty advisor must be professor of BA department and please submit your Academic Advisor Consent Form to BA office.

- ◎ 請確認學校的信箱帳號有完成開通設定，並維持頻繁收信的習慣，因學校和課程等重大訊息都會寄到此信箱。

Please make sure that your email account of school has been opened and is used normally, because any information about school and class will be sent to your email account of school.

- ◎ 辦公室同仁聯絡資訊>Contact information

獎學金、口試相關事宜：魏秘書 02-27376727 sec@ba.ntust.edu.tw

課程、指導教授相關事宜：賴小姐 02-27376737 balai@mail.ntust.edu.tw

About scholarship and Oral Defense: Secretary Wei 02-27376727 sec@ba.ntust.edu.tw

About course and advisor: Miss Lai 02-27376737 balai@mail.ntust.edu.tw